



# Nederlandse Saunameester Vereniging

De vereniging van, voor en door saunameesters

Algemene Ledenvergadering 10-10-2025

Bestuur: John den Boef, Gerda Kennedy, Piet Oostwal, Cor Hilbrink, Monique van der Wolf (notulist)

Leden: Anthon Vaders, Leslie Beijer, Fred Willems, Ron van de Ven, Angelien van de Ven, Jan Willem Schimmel, Jacqueline Gort, Sabine Meuter, Carlo van den Broek, Rene Roosjen, Manon van der Wal, Wilfried de Herdt, Janneke Hilbrink, Geert Beijens, Yvonne Oostwal, Monique Valckx, Jan Vermaning, Caihla Wissink, Marjan Groot, Frank Peters, Debora Wissink, Bart Gort

Afwezig met kennisgeving: Deborah Longayroux, Astrid Stricker, Carmen Boonstra, Geoffrey Paffen, Marja Paffen, Gerrit Doornhof, Marian Bredewoud, Guido Heus, Jeanine van Doorn, Johan Bakker, Jurjen Blauw, Marcel Adelaar, Marieke van Wanrooij, Marjolein Blaauw, Martijn Alles, Martin Castel, Michael Paardekooper, Michiel Born, Paul Fischer, Richard Schrijver, Yvonne Molenaar, Yvonne Janssen Lamers, John Drop, John Werk, Jim Cornelisse, Harry Mensink, Mary Mensink, Arjan Hoogland, Nicole Nillisen, Hurbert Vandermeeren

1. Opening

John den Boef opent de vergadering om 20.02 uur  
Agenda wordt doorgenomen

2. Notulen en actielijst 14 februari 2025

Geen vragen/opmerkingen over de notulen. Notulen worden vastgesteld

Verzoek notulen eerder op de website plaatsen; notulen van 14-2-2025 niet tijdig geplaatst ivm drukte event 2025; notulen van deze vergadering (10-10-2025) worden eerder op website geplaatst.

Actielijst:

2. Wordt op teruggekomen bij ingekomen stukken
3. Staat op de website vermeld

3. Ingekomen stukken

2 ingekomen stukken, mail van Jan Willem Schimmel en mail van Michael Paardekooper/Carmen Boonstra.

Mail Jan Willem Schimmel: niet wenselijk om echtpaar in bestuur te hebben; in mail staat 3-koppig bestuur, maar bestuur bestaat uit 5 leden. Juridisch mag het, maar het is volgens Jan Willem Schimmel niet wenselijk. Frank Peters heeft er persoonlijk geen moeite mee dat er echtpaar in bestuur zit, vereniging moet bepalen wat we als vereniging willen en waar we naartoe gaan; teruggaan naar de basis (2-deling in het bestuur). Gerda Kennedy geeft aan dat er maandelijks een bestuursvergadering is, waarin met z'n 5-en besluiten worden genomen. (Frank voelt spanning in bestuur, tussen bestuursleden, 2 groepen). Leslie Beijer stelt voor om 5-koppig dagelijks bestuur te hebben, dan is het ook geen bezwaar om echtpaar in bestuur te hebben. Marjan Groot vraagt waarom er niet meer bestuursleden zijn (in statuten mogen er 7 zijn). Er zijn niet meer aanmeldingen van bestuursleden, dus daarom niet meer bestuursleden dan 5 op dit moment.



Frank Peters geeft aan dat er ook commissies kunnen zijn, zodat niet alles bij het bestuur komt te liggen.

Monique Valckx vraagt zich af of Cor/Piet functie van Gerda of John over zou kunnen nemen. Cor geeft aan dat er veel werk gedaan wordt door Gerda en John; overdracht moet zorgvuldig gebeuren en moet langere tijd beslaan (ervaring moet ook niet verloren gaan).

Dit gaat meegenomen naar bestuursvergadering.

Mail Carmen Boonstra en Michael Paardekooper; ze stappen uit de activiteitencommissie wegens hun onvrede van hun kant (richting bestuur). Ze geven aan dat bestuur niet met ze wil praten, bestuur heeft meerdere malen gevraagd om een plan (cf actielijst 28-9-2024). Vanaf juni bezig om bestuur en activiteitencommissie bij elkaar te krijgen. Frank Peters vraagt of Piet/Cor hetzelfde ervaren als Carmen/Michael. Piet geeft aan dat er onvrede is omdat alles met bestuur overlegd moet worden. Piet geeft aan dat activiteitencommissie op dit moment opgeheven (er is 1 persoon die nog iets wil doen). Frank Peters geeft aan dat activiteit voorgelegd moet worden aan het bestuur; dit is juist ivm veiligheid en of activiteit voor gehele vereniging (en dat is inderdaad het geval).

Jan Willem Schimmel geeft aan dat statuten/huishoudelijk reglement aangepast moeten worden; tijd voor verjonging.

Waarom is de vergadering in Amersfoort? Amersfoort ligt in het midden van het land.

Niet bij elkaar kunnen komen; dit mag niet als excuus gebruikt worden, want Teams/Zoom kan gebruikt worden. Eerdere ALV: niet wenselijk omdat het ook gezellig samenzijn is. Basis is aanwezig zijn, maar eventueel hybride (er komen dan meer nieuwe mensen). Bestuur uitwerken en kijken wat bij volgende ALV gehanteerd kan worden.

#### 4. Begroting 2026

De penningmeester ligt de begroting 2026 toe.

Carlo van den Broek: Activiteiten omhoog, maar er moet wel activiteitencommissie zijn.

Janneke Hilbrink: Extra bijdrage als solo en duo meedoen? Ja, er wordt een extra bijdrage gevraagd als deelnemer aan solo en duo-competitie deelneemt.

Jan Willem Schimmel: hoog banksaldo; over paar jaar bestaat vereniging 20 jaar dan grote activiteit  
Cor Hilbrink: extra vergoeding ivm reiskosten, dit is in bestuur niet geaccepteerd. Saunabedrijf lijdt verlies door wedstrijd ivm veel gratis entree/gratis eten; dit klopt niet; groot eisenpakket opgesteld door vereniging voor de sauna. Eisenpakket kleiner maken? Saunabedrijven moeilijk te vinden: 50 mensen in cabine, maar vereniging komt al met 20 personen (bedrijf gaat uit van 10 juryleden); ook sauna-bedrijven willen soms kleinschalig blijven

Monique Valckx geeft aan dat duo-functie (bijvoorbeeld Cor) jury en bestuur niet 2x vergoeding krijgt.

Frank Peters: kunnen de vergoedingen jury/bestuur anders worden?

Monique Valckx: sauna Leiden een mogelijk locatie?

Begroting 2026 wordt vastgesteld

PAUZE

#### 5. Rooster van aftreden

Ivm corona is dit afgelopen tijd niet gevolgd, maar gaat nu weer gevolgd worden

|            |                 |              |               |
|------------|-----------------|--------------|---------------|
| Rooster is | Gerda Kennedy   | secretaris   | aftreden 2025 |
|            | John den Boef   | voorzitter   | aftreden 2026 |
|            | Monique vd Wolf | penn.meester | aftreden 2026 |
|            | Piet Oostwal    | PR           | aftreden 2026 |
|            | Cor Hilbrink    | overig       | aftreden 2028 |

Er hebben zich geen nieuwe bestuursleden aangemeld. Voor dit jaar is Gerda Kennedy aan de beurt om af te treden. Is Gerda herkiesbaar? Gerda geeft aan herkiesbaar te zijn. Ledenstemming of Gerda in bestuur blijft: 12 stemmen tegen, 10 stemmen voor, we zijn een bestuurslid kwijt. Jan Willem Schimmel wil zich aanmelden voor bestuur. Jan Willem stelt zich voor; marketing achtergrond; denkt vereniging te helpen met werven van locaties en marketingconcepten; werkt bijna niet meer en heeft voldoende tijd. Voorkeur van functie: functie van Piet Oostwal (marketing en PR), geen financiën en geen secretaris. Hij heeft geen commercieel belang in wellness-branche. Frank Peters vraagt wat consequentie is van Gerda weg, en 4 bestuursleden over: dan bestuur van 4 leden.

Stemming Jan Willem in bestuur: 18 leden voor, 4 leden tegen; Jan Willem wordt voorgedragen als nieuw bestuurslid

Monique van der Wolf: wat te doen met voorbereidingen voor NK 2026, welke al in gang zijn gezet. Janneke Hilbrink: wie werkzaamheden van secretariaat doen.

Monique Valckx: Gerda is afgezet, dus consequentie dat ze direct stopt met werkzaamheden

Bestuur moet zich beraden wie functie van secretaris gaat doen.

Als je stopt uit jezelf, dan is opzegtermijn van 3 maanden; afzetten dan is dat per direct Gerda geeft aan dat ze zich niet fijn voelt/niet gewaardeerd, omdat ze jaren energie erin gestoken heeft. Frank Peters vraagt om erkenning omdat Gerda emoties laat zien.

Piet Oostwal heeft aangegeven om diverse redenen om ontslag te nemen als bestuurslid. Piet heeft met veel enthousiasme bestuursfunctie bekleed. Vorige week bij bestuursvergadering aangegeven dat hij stopt als bestuurslid om persoonlijke redenen, activiteitencommissie-problemen. 10 jaar geleden een warm gevoel bij vereniging/vergaderingen; nu voelt hij frustratie opkomen. Piet blijft lid, en wil in 2026 meedoen aan wedstrijden.

Er gaat binnenkort een nieuwsbrief uit, omdat er nu 4 bestuursleden zijn. In nieuwsbrief wordt gevraagd voor nieuw bestuurslid.

Jan Willem Schimmel vraagt of er nog iemand aanwezig is, die zich zou willen aanmelden. Niemand geeft aan zich te willen aanmelden.

## 6. Terugblik NK 2025

Aimee en Lara bij duo's kampioen, Geert kampioen bij solo's.

In algemeeniteit zijn kampioenschappen goed verlopen en is adequaat gehandeld. Op- en aanmerkingen over het juryrapport; dit blijft altijd punt van aandacht. Er is jury-overleg geweest, jury-rapport is in concept gemaakt en dit concept is niet toereikend. Juryrapport 2026 blijft bijna hetzelfde als in 2025 met kleine tekstuele aanpassingen.

Sfeer en combinatietechniek zullen aangepast worden.

Wilfried de Herdt geeft aan niets ontvangen te hebben; mail is doorgemailed aan bestuur en jury. Naar verkeerd mailadres van jury gemaild.

Progressie van saunameesters, vooral het afgelopen jaar.

Jan Vermaning: hij was verbaasd over uitslag. Degene die 2<sup>e</sup> was geworden, was zelf ook verbaasd.

Frank Peters: er gaat een gerucht, dat een bepaald jurylid andere juryleden heeft beïnvloed om het juryrapport aan te passen. Jurycoach controleert de punten en bij grote verschillen wordt gevraagd om een verklaring; als deze er niet is, dan wordt gevraagd om aan te passen.

Rene Roosjen: sfeer, grote verschillen tussen 10 en 4 punten (verschil van 6 punten). Monique Valckx geeft aan dat zij "schuldig" is, omdat zij bij finale-uitslag niet aanwezig was.

Veiligheid: boxen worden opgesteld, gevraagd om uit te kijken; er zijn geen strafpunten toegekend terwijl dat wel had moeten (struikelen over de box). Box die uitvalt, en opnieuw aangezet, hierdoor over de tijd heen gegaan.

Bart Gort geeft aan dat het muntjessysteem steeds beter is gaan werken. Bandjes werkt goed, maar deze moeten telkens aangeschaft worden en ook niet duurzaam. Geen enkel systeem is waterdicht.

Carlo van den Broek: Helmond druk-bezochtste opgietering kon niemand bij zonder muntje; hoe kan dit?

Marjan Groot: publieksjury bestond in Leeuwerikhoeve uit 3 saunameesters. Piet geeft aan dat hij dit heeft aangegeven bij sauna-bedrijf, maar eigenaar geeft aan dat hij dit beslist. Publieksjury heeft geen invloed op de uitslag. Communicatie naar saunabedrijf is om gasten in publieksjury te plaatsen en dat deze geen saunameester zijn.

## 7. NK 2026

Bij NK 2026 worden de hoogste en laagste scores eruit gehaald worden.

Vorige week bestuursvergadering geweest. Hierin is ook gekeken naar NK 2026; bijvoorbeeld data (vakanties). Planning is te beginnen op zaterdag 28 februari 2026. Maximum gesteld: 36 solo's en 12 duo's. Maximaal 6 wedstrijdopgieteringen op 1 wedstrijddag. Onderklap is geen verplichte wapper meer. Sluitingsdatum is 18 december 2025; inschrijving gaat vanavond open.

Carlo van den Broek: stel dat er 33 deelnemers zijn; na inschrijfdatum aanmelden dan alsnog aanvullen

Rene Roosjen: wanneer data bekend. Onder voorbehoud halve finale 18+19 april, finale duo 9 mei en finale solo 23 mei

Geert Beijens: inschrijven zonder juryrapport? Op korte termijn nieuw juryrapport.

Frank Peters: inschrijving even laten wachten tot juryrapport er is.

Marjan Groot: data (halve finale en finales) onder voorbehoud vermelden bij inschrijving.

Jan Vermaning: zijn er nieuwe sauna's bekend? Er zijn nog gesprekken met diverse sauna's

Frank Peters: hoe groot moet cabine zijn? Minimaal 40 gasten mogelijk

Monique Valckx: moet jurycoach een bestuurslid zijn? In nieuwsbrief stond oproep voor nieuwe juryleden. Monique wil eventueel jury opgeven en jurycoach worden. Er zijn 3 aanmeldingen voor nieuwe juryleden (Leslie Beijer, Gerrit Doornhof, Deborah Longayroux). Reden voor aanvraag nieuwe juryleden: rekening houden met uitval (bijvoorbeeld ziekte). Er zijn signalen geweest dat juryleden het niet aankunnen. Ook eventueel aparte jury voor solo en duo. Roulerende juryleden werkt niet ivm iedereen eigen manier van jureren.

Frank Peters: mogen bestuursleden meedoen aan wedstrijden? Om schijn tegen te gaan, is dit niet wenselijk.

Debora Wissink: Leden helpen met organiseren. Benaderen van bedrijven en indeling is voor 2026 al gaande. Voor 2026 niet aan tornen; voor 2027 bekijken of bestuur wedstrijden moeten organiseren (druk weghalen bij bestuursleden).

Wilfried de Herdt: hoogste/laagste score er af. Dan heeft jurycoach een nog grotere invloed. Jury 1 punt aftrek, dan is dit in eindscore van grote invloed. Punt aftrek van jurylid is maar 0.2 punten (1 punt gedeeld door 5). Als dit 3 juryleden worden dan wordt invloed 0.33 (1 punt gedeeld door 3). Bestuur nakijken of gemiddelde van 3 juryleden genomen moet worden of alles bij elkaar optellen. Juryrapport besproken (5-9-2025); nieuw juryrapport is niet toereikend. Er komt een nieuw overleg voor het juryrapport.

Controleren jurylid bij jurycoach is John; dit is John D  
Jurycoach kan dingen over het hoofd zien, dus altijd controle door 1 van de juryleden.  
Ook al datum geprikt voor juryoverleg na NK 2026 (onder voorbehoud vrijdag 29 mei)

## 8. Rondvraag

Anthon Vaders: respect uitspreken voor openheid

Janneke Hilbrink: microfoon aanschaffen; John D meenemen (zoals finale) of vereniging aanschaffen?

Voorstel: ereleden; Gerda voorstellen als erelid. Er wordt positief besloten

Jan Vermaning: vorig jaar veel bij Thermen Binnenmaas, Goirle maar 1 keer. Hier wordt aan gewerkt.

Carlo van den Broek: activiteitencommissie is nog maar 1 persoon, Carlo wil zich aanmelden

Marjan Groot: sluit zich aan bij Carlo

Rene Roosjen: sluit zich ook aan bij Carlo (aanmelden activiteitencommissie), mits niet alles overleggen. Er moet wel overlegd worden ivm soort activiteit.

Cor Hilbrink: blijft Gerald lid van activiteitencommissie? Ja, hij heeft niet opgezegd

Frank Peters: wil zich ook aanmelden bij activiteitencommissie. Hierop geeft Monique Valckx aan ook te willen aansluiten bij de activiteitencommissie

Cor Hilbrink: vergoeding voor juryleden. Kan hier iets mee gebeuren? Jan Willem Schimmel stelt voor vergoeding per kilometer te geven. Monique Valckx geeft aan dat er vergoeding is van € 20, gratis entree/eten, en geen lidmaatschapsgeld. Monique vd Wolf geeft aan dat er al een groot percentage van de inkomsten naar de bestuur/jury gaat. Moet er zo'n groot percentage naar alleen 10 personen of inkomsten naar alle leden. Carlo van den Broek: totaalbedrag gelijk houden, maar verdeling tussen bestuur/jury aanpassen. Cor geeft aan dat hij stopt (als bestuurslid en jurylid) als vergoeding niet aangepast wordt. Wilfried: totaalbedrag gelijk houden, maar naar rato van kilometers.

Bart Gort: contributie kan ook verhoogd worden om vergoeding te verhogen

Carlo van den Broek: er zijn ook studenten lid, en die vinden de kosten al vrij hoog (lidmaatschap, oefenen, wedstrijddag)

Cor Hilbrink: waarom bij oefenen mag helper gratis mee en bij wedstrijd niet?

Leslie Beijer: kilometers als vrijwilliger kan je bij de belastingdienst terugvragen. Leslie, Monique en derde overleggen hierover.

Jan Willem Schimmel: hoe lang staat contributie al vast? Dit is al 10 jaar, dus zou verhoogd kunnen worden.

Carlo van den Broek: voorstel om niet-deelnemers meer te laten betalen. Dit is niet haalbaar.

Naar aanleiding van de rondvraag bestaat de activiteitencommissie uit: Gerald Snellink, Carlo van den Broek, Marjan Groot, Rene Roosjen, Frank Peters, Monique Valckx

John den Boef sluit de vergadering om 23.30 uur

#### Actielijst

|    |                                                                                                                                                           |                                                     |
|----|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------|
| 1. | Activiteitencommissie stelt een plan voor 2025 op en ligt dit voor aan het bestuur, actiepunten is blijven staan vanuit ALV 28-9-2024 en staat nog steeds | Activiteitencommissie                               |
| 2. | Jury-rapport terug aanpassen naar versie event 2025 met tekstuele aanpassingen                                                                            | Bestuur                                             |
| 3. | Jury-vergadering inzake nieuw jury-rapport                                                                                                                | Bestuur                                             |
| 4. | Nagaan wat de doen bij overdracht bestuursfunctie                                                                                                         | Bestuur                                             |
| 5. | Openzetten inschrijving Event 2025                                                                                                                        | Bestuur                                             |
| 6. | Data halve finales en finales (onder voorbehoud) vermelden bij inschrijving                                                                               | Bestuur                                             |
| 7. | Nagaan 3 jury-rapporten gemiddelde nemen of bij elkaar optellen                                                                                           | Bestuur                                             |
| 8. | Overleg over kilometervergoeding                                                                                                                          | Penningmeester/Leslie Beijer/3 <sup>e</sup> persoon |